
 
Zápis z jednání Výkonného výboru SKP Kuželky Hradec Králové z.s. dne 11.11. 2024 v Hradci 
Králové.  
 
Účast: Vágner, Šolc, Němeček, Rychtářová, Fialová 
Omluveni: Víšek 
 
 
VV projednal a schválil:  

1. Bylo zváženo uspořádání turnaje na 200HS dle p. Němečkem předložené pozvánky. 
S ohledem na vysokou obsazenost kuželny a minimální časový prostor pro turnaj VV rozhodl 
o upuštění od vyhlášení turnaje. 

 
VV oznamuje:  

1. VV děkuje všem členům, kteří se podíleli na organizaci MUN 2024 za jejich činnost. 
2. UNITOP zaslal podklady k financování na rok 2025, vyřizuje p. Vágner a pí. Fialová.  
3. Předběžně je domluveno, že MUN 2025 uspořádá v Nové Bystřici SKP Jindřichův Hradec. 

Prozatím ale neschváleno jejich vedením. 
 

 
 VV uložil:  

1. Vybrat členské příspěvky od dvou nových členů. Plní: p. Víšek a pí. Fialová. T: ihned - urgence 
2. Dořešit nábytek v diváckém prostoru a výměnu zářivek – p. Víšek - urgence 
3. Upravit rozpis úklidových brigád na kuželně a zařadit do skupin nové členy. p. Víšek, T: ihned 

- urgence 
4. 2.12.2024 proběhne na kuželně výměna měřáků tepla. Zajistí p. Vágner včetně odečtu 

hodnot. 
5. Na 11.12. VV uspořádá klubové koulení s posezením. Zajistí pí. Fialová, Rychtářová. 
6. Pořídit novou peněženku do kuželny. Pí. Fialová, T: ihned 

 
 
 
Zapsal: J. Němeček  
Schválil: J. Vágner a VV 


